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κατά τις οποίες είχε περιέλθει στο Υπουργείο Οικονοµικών
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α) Προς τον Υπουργό Υγείας:
i) σχετικά µε τα προβλήµατα στελέχωσης και λειτουργίας
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ΕΟΠΥΥ, σελ. 4951

ii) σχετικά µε την προπληρωµή των αιµοκαθάρσεων από
τους νεφροπαθείς προκειµένου να νοσηλευτούν, σελ. 4953

β) Προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε την µη κα-
ταβολή του παρακρατηθέντος ΦΠΑ από την εταιρεία "Διε-
θνής Αερολιµένας Αθηνών - Ελ. Βενιζέλος", σελ. 4955
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Αθήνα, σήµερα στις 27 Νοεµβρίου 2012, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.09’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια, για να συνεδριάσει υπό την προ-
εδρία του Ε’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΛΕΩΝΙΔΑ ΓΡΗΓΟΡΑΚΟΥ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση. 

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Ιωάννη Μιχελάκη,
Βουλευτή Επικρατείας, τα ακόλουθα: 

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Η Βουλευτής Σάµου κ. ΑΓΝΗ ΚΑΛΟΓΕΡΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  η Διοίκηση του Γενικού Νοσοκοµείου Σάµου
και άλλοι τοπικοί φορείς διαµαρτύρονται για την υποβάθµιση των
υπηρεσιών υγείας στο νησί.

2) Οι Βουλευτές, Ηρακλείου κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και κ.
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  ο Δήµος
Βιάννου Νοµού Ηρακλείου αιτείται την επανεξέταση των γεω-
γραφικών κριτηρίων ώστε ο ορεινός Δήµος Βιάννου να ενταχθεί
στην Α’ ή στη Β’ γεωγραφική ζώνη για το επίδοµα πετρελαίου
θέρµανσης.

3) Η Βουλευτής Λακωνίας κ. ΦΕΒΡΩΝΙΑ ΠΑΤΡΙΑΝΑΚΟΥ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  η Συντονιστική Επιτροπή του Συλ-
λόγου Γονέων και Κηδεµόνων του ΕΠΑΛ Γυθείου εκφράζει την
αντίθεσή της στην ενδεχόµενη συγχώνευση του ΕΠΑΛ Γυθείου
µε το 1ο ΕΠΑΛ Σπάρτης.

4) Ο Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΓΡΕΓΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Εργα-
ζοµένων στις Δηµοτικές Επιχειρήσεις Ύδρευσης Αποχέτευσης
αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την οµαλή ένταξη των
εργαζοµένων στο βαθµολόγιο και µισθολόγιο των δηµοσίων
υπαλλήλων.

5) Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΟΥΖΗΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Ένωση Πλοιάρχων
Εµπορικού Ναυτικού Πάσης Τάξεως  αιτείται την άµεση αποκα-
τάσταση της αδικίας που διενεργείται εις βάρος των ναυτικών
σχετικά µε τα όρια συνταξιοδότησης και τη φορολογία τους.

6) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΕΛΕΝΗ ΖΑΡΟΥΛΙΑ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών αιτείται να απο-

συρθεί το επικίνδυνο και επιστηµονικά απαράδεκτο µέτρο της
υποχρεωτικής συνταγογράφησης της δραστικής ουσίας.

7) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά το σχέδιο της
Γερµανίας να καρπωθεί την περιουσία της Ελλάδας διαµέσου
του δανεισµού.

8) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Νίκος Αγγελάκης καταγγέλλει
κύκλωµα τοκογλυφίας στην Πάτρα εις βάρος των πτωχών πολι-
τών.

9) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Βοοτροφικών Συλ-
λόγων Ελλάδος, ο Πανελλήνιος Σύλλογος Παραγωγών Ζώντων
Ορνιθίων Κρεατοπαραγωγής, ο Σύλλογος Πτηνοτρόφων - Κτη-
νοτρόφων Νοµού Εύβοιας αιτούνται την επίλυση θέµατος που
αφορά την εφαρµογή του  ν.3259/2004 περί πανωτοκίων.

10) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµος Πύλου-Νέστορος
Νοµού Μεσσηνίας αιτείται την άµεση αποστολή κλιµακίων του
ΕΛΓΑ και των Διευθύνσεων Αγροτικής Ανάπτυξης Μεσσηνίας και
Τριφυλίας στην περιοχή, για την καταγραφή ζηµιών στην ελαι-
οκαλλιέργεια από την παρατεταµένη ξηρασία.

11) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά υπόθεση έκδο-
σης πλαστών τιµολογίων από εταιρεία ΕΠΕ ανάπηρου συντα-
ξιούχου.

12) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά παρατεταµέ-
νους βανδαλισµούς στο κέντρο της Πάτρας.

13) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την καθυστέ-
ρηση υλοποίησης έργων σχετικά µε το χείµαρρο Διακονιάρη
στην Πάτρα.

14) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τα οικονοµικά
προβλήµατα της Διακίδειου Σχολής Λαού Πατρών.

15) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΕ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

ΣΥΝΟΔΟΣ Α’

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Π’

Τρίτη 27 Νοεµβρίου 2012



τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τους λόγους
παραίτησης του Διοικητή της 6ης Υγειονοµικής Περιφέρειας  κ.
Δηµητρίου Κατσικόπουλου.

16) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στους λόγους
αντικατάστασης των παλαιών αυτοκινήτων µεταφοράς προσω-
πικού µε καινούργια, από την Διοίκηση του Πανεπιστηµιακού Γε-
νικού Νοσοκοµείου Πατρών.

17) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις ση-
µαντικές  περικοπές στα µισθολόγια των ενστόλων.

18) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά πρόσφατη
υπουργική απόφαση µε την οποία οι εργαζόµενοι της Αχαϊκής
Τράπεζας θα λάβουν το 50% της αποζηµίωσης που δικαιούνται.

19) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στα προ-
βλήµατα που αντιµετωπίζουν δάσκαλοι και µαθητές του 62ου
δηµοτικού σχολείου Πάτρας, λόγω της δυσµενούς οικονοµικής
κατάστασης.

20) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε δήλωση
του αναπληρωτή Υπουργού Πολιτισµού κ. Κωνσταντίνου Τζα-
βάρα σχετικά µε οικονοµικές ατασθαλίες στο Υπουργείο Πολιτι-
σµού.

21) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τη διαµαρτυρία
του Δηµάρχου Αιγιάλειας και των τοπικών φορέων για την απου-
σία της πλειονότητας των βουλευτών από τη σύσκεψη για την
κατάργηση των ΔΟΥ Αιγίου και Ακράτας.

22) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία   η κ. Μαύρα Μαλακάση αιτείται την
επίλυση του θέµατος της µεταφοράς της σε προσωποπαγή θέση
εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου στην Περιφέρεια
Ιονίων Νήσων.

23) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Λειτουργών Τεχνικής
Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης Ηρακλείου Κρήτης επισηµαίνει τα
προβλήµατα στη λειτουργία τοµέων-ειδικοτήτων στα ΕΠΑΣ-
ΕΠΑΛ Ηρακλείου που δηµιουργούνται από τις ελλείψεις εκπαι-
δευτικού προσωπικού.

24) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η προϊσταµένη του Πταισµατοδι-
κείου Ηρακλείου Κρήτης αιτείται την κάλυψη των κενών οργα-
νικών θέσεων γραµµατέων και δικαστικών επιµελητών στο Πται-
σµατοδικείο Ηρακλείου.

25) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Λειτουργών
Τεχνικής Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης αιτείται τη δροµολόγηση
διαδικασιών αξιολόγησης των εκπαιδευτικών της Τεχνικής Επαγ-
γελµατικής Εκπαίδευσης, αποδεκτών από την εκπαιδευτική κοι-
νότητα, ώστε να συνδράµουν στην ουσιαστική διασφάλιση της
ποιότητας στην εκπαίδευση.

26) Οι Βουλευτές Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ και
Β’ Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία  η Πανελλήνια Ένωση Μηχανικών Εµπορικού Ναυτικού κα-
ταγγέλλει την πολιτική της Κυβέρνησης και της Ευρωπαϊκής
Ένωσης στο σύνολο των δικαιωµάτων των ναυτεργατών και των
εργαζοµένων γενικότερα.

27) Ο Βουλευτής Ροδόπης κ. ΑΧΜΕΤ ΧΑΤΖΗ ΟΣΜΑΝ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι εργαζόµενοι στα πεντάµηνα Προγράµ-
µατα Κοινωφελούς Εργασίας στην Περιφερειακή Ενότητα Ροδό-
πης αιτούνται την καταβολή των οφειλόµενων δεδουλευµένων
τους και την ενηµέρωση των ηµερών ασφάλισής τους στο µη-
τρώο του ΙΚΑ.

28) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµος Μεγανησίου Λευκάδος αι-
τείται τη µόνιµη στελέχωση και λειτουργία του Αστυνοµικού
Σταθµού στον εν λόγω δήµο µε προοπτική  την αναβάθµισή του
σε αστυνοµικό τµήµα.

29) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την εξαγγελία
του Γενικού Γραµµατέα κ. Μανώλη Αγγέλακα για τη συνδροµή
της Αποκεντρωµένης Διοίκησης Πελοποννήσου - Δυτικής Ελλά-
δας και Ιονίου στην αναβάθµιση της Κεντρικής Λαχαναγοράς Πα-
τρών.

30) Οι Βουλευτές, Ηρακλείου κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και κ.
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος
Ιδιοκτητών Κέντρων Ξένων Γλωσσών Νοµού Ηρακλείου αιτείται
την υιοθέτηση προτάσεών του σε θέµατα που θίγονται µε το ν.
4046/2012 και το Μεσοπρόθεσµο Πλαίσιο Δηµοσιονοµικής Στρα-
τηγικής 2013-2016 και αφορούν στα κέντρα ξένων γλωσσών.

31) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών εκ-
φράζει τον προβληµατισµό των πασχόντων από µεσογειακή
αναιµία, οι οποίοι στο εξής θα πρέπει να καταβάλουν συµµετοχή
για τη φαρµακευτική τους δαπάνη.

32) Ο Βουλευτής Αργολίδος κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΑΝΙΑΤΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων του
Δηµοτικού Σχολείου Αρχαίας Επιδαύρου Νοµού Αργολίδας αι-
τείται την άµεση  διάθεση δασκάλου ειδικής αγωγής στο τµήµα
ένταξης µαθητών µε µαθησιακές δυσκολίες.

33) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Σοφάδων Νοµού
Καρδίτσας αιτείται την αναπροσαρµογή της δαπάνης επίβλεψης
του έργου «Δίκτυο Ακαθάρτων» που έχει επιβάλει ο ΟΣΕ στο
Δήµο Σοφάδων.

34) Η Βουλευτής Χαλκιδικής κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΙΓΓΛΕΖΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  οι Αλιευτικοί Σύλλογοι Χαλκιδικής
Αγίου Νικολάου, Νικήτης, Νέου Μαρµαρά, Συκιάς και Σάρτης εκ-
φράζουν την αντίθεσή τους στην κατάργηση των τοπικών Αλιευ-
τικών Συλλόγων και τη λειτουργία ενός και µόνου Αλιευτικού
Συλλόγου στο νέο Καλλικρατικό Δήµο Σιθωνίας.

35) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Βασίλειος Φουντάς αιτείται η
αλλαγή της ηµεροµηνίας καταβολής των συντάξεων του ΙΚΑ να
γίνει σταδιακά και όχι µε απευθείας µετάθεση αυτής κατά έντεκα
ηµέρες.

36) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Γεώργιος Καραγιώργος αι-
τείται την επίλυση θέµατος που αφορά την αναγνώριση  του  ΤΕΓ
Kornwestheim της Στουτγάρδης και την κάλυψη κενής θέσεως
δασκάλου στην εν λόγω ελληνική κοινότητα.

37) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ - ΣΙΔΗ-
ΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Σπυρίδων Ζέγ-
κος αιτείται τη διευκόλυνση της προσβασιµότητας των αναπή-
ρων στο Ταµείο Πρόνοιας Δικηγόρων Αθηνών, καθώς και τη χο-
ρήγηση αναλώσιµων υλικών.

38) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-
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τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Ιδιο-
κτητών Κέντρων Ξένων Γλωσσών αιτείται την υιοθέτηση προτά-
σεών της σε θέµατα που θίγονται µε τον πρόσφατο νόµο
4046/2012 και αφορούν την εύρυθµη λειτουργία των κέντρων
ξένων γλωσσών.

39) Οι Βουλευτές, Α’ Πειραιώς κ. ΜΑΡΙΑ ΡΕΠΟΥΣΗ και Λαρί-
σης κ. ΘΩΜΑΣ ΨΥΡΡΑΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  η κ.
Ελένη Πετρά επισηµαίνει το γεγονός της δυσλειτουργίας του Ιν-
στιτούτου Εκπαιδευτικής Πολιτικής λόγω της καθυστέρησης διο-
ρισµού νέου Διοικητικού Συµβουλίου.

40) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Προσωπικό Αορίστου Χρόνου
του Ινστιτούτου Εκπαιδευτικής Πολιτικής αιτείται την άµεση ρύθ-
µιση του θέµατος µισθοδοσίας του για την κάλυψη των τρεχου-
σών αναγκών επιβίωσής του.

41) Ο Βουλευτής Αρκαδίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το  Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο
Αρκαδίας αιτείται την καταβολή των οφειλόµενων αποδοχών και
του επιδόµατος αδείας στους εργαζόµενους της ανώνυµης ξε-
νοδοχειακής εταιρείας «Αρκαδική Φιλοξενία».

42) Η Βουλευτής Φθιώτιδας κ. ΕΛΕΝΗ ΜΑΚΡΗ ΘΕΟΔΩΡΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  Πρόεδροι των Κοινοτήτων,
Πρόεδροι Συλλόγων και κάτοικοι της περιοχής Μπράλου-Αµφί-
κλειας και Λιλαίας του Νοµού Φθιώτιδας αιτούνται την επίλυση
θέµατος που αφορά την κατάργηση της στάσης των τρένων
στους σιδηροδροµικούς σταθµούς Μπράλου-Αµφίκλειας και Λι-
λαίας.

43) Ο Βουλευτής Αρκαδίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Αρ-
καδίας  αιτείται την άµεση καταβολή των δεδουλευµένων
αποδοχών και του επιδόµατος αδείας σε εργαζόµενους εται-
ρείας αρµόδιας για την καθαριότητα και την εστίαση στο Γενικό
Νοσοκοµείο Τρίπολης.

44) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΖΑΣ,
Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΥ, Τρικάλων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ
ΔΡΙΤΣΕΛΗ και Ροδόπης κ. ΑΪΧΑΝ ΚΑΡΑ ΓΙΟΥΣΟΥΦ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Λειτουργών Τεχνικής Επαγ-
γελµατικής Εκπαίδευσης επισηµαίνει τα σοβαρά προβλήµατα που
έχουν δηµιουργηθεί στα Σχολεία Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης
από την έλλεψη εκπαιδευτικών τεχνικών ειδικοτήτων.

45) Η Βουλευτής Κεφαλληνίας κ. ΑΦΡΟΔΙΤΗ ΘΕΟΠΕΦΤΑΤΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  κάτοικοι της Ιθάκης καταδικά-
ζουν τον επιχειρούµενο ολοκληρωτικό, οικονοµικό και κοινωνικό
αποκλεισµό του νησιού.

46) Ο Βουλευτής Αργολίδος κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΑΝΙΑΤΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος και οι Πρόεδροι Τοπικών και
Δηµοτικών Κοινοτήτων του Δήµου Ερµιονίδας του Νοµού Αργο-

λίδος εκφράζουν την έντονη διαµαρτυρία τους για την εγκατά-
σταση φωτοβολταϊκών µονάδων σε δηµόσιες και δασικές εκτά-
σεις του δήµου.

47) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ - ΣΙΔΗ-
ΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η κ. Ειρήνη Δαλ-
δογιάννη εκφράζει την αντίθεσή της στο ενδεχόµενο εισαγωγής
εισοδηµατικού κριτηρίου στις µετεγγραφές φοιτητών.

48) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Αντιδήµαρχος Κάσου Νοµού Δω-
δεκανήσου αιτείται την άµεση καταγραφή των ζηµιών από
πρόσφατες βροχοπτώσεις, καθώς και την εκπόνηση αντιπληµµυ-
ρικών έργων για τη µόνιµη περιβαλλοντική προστασία των οικι-
σµών και των υποδοµών του νησιού.

49) Ο Βουλευτής Πρεβέζης κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΑΡΚΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Σωµατείο Πρώην Εργαζοµένων
στην ανώνυµη εταιρεία «Κλωστήρια Πρέβεζας» αιτείται να επα-
νεξετασθεί το θέµα της κατάργησης της εισοδηµατικής επιδότη-
σης ανεργίας από τον ΟΑΕΔ στους πρώην εργαζοµένους της
εταιρείας.

50) Η Βουλευτής Λακωνίας κ. ΦΕΒΡΩΝΙΑ ΠΑΤΡΙΑΝΑΚΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Τοπική Κοινότητα Λογκανίκου
Δηµοτικής Ενότητας Πελλάνας Δήµου Σπάρτης αιτείται την επί-
λυση των προβληµάτων που δηµιουργούνται, λόγω των εργα-
σιών του νέου αυτοκινητόδροµου Λεύκτρου-Σπάρτης, στις γέφυ-
ρες του παραποτάµου Ευρώτα «Κοτιτσιάνη».

51) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Δεκαπενταµελές Συµβούλιο
του Εσπερινού Γυµνασίου Τυµπακίου Κρήτης αιτείται την άµεση
κάλυψη των κενών θέσεων εκπαιδευτικού προσωπικού στο σχο-
λείο.

52) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Κωνσταντίνος Καρατσοµπά-
νης διαµαρτύρεται για την καθυστέρηση διορισµού επιτυχόντων
σε διαγωνισµό εκπαιδευτικών του ΑΣΕΠ του 2008.

53) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η κ. Ελευθερία Μοσχονά και λοι-
ποί διοριστέοι ΙΚΑ µε ΑΣΕΠ αιτούνται τη συνδροµή της πολιτείας
για  να βρεθεί δίκαιη και συνταγµατικά κατοχυρωµένη λύση στο
θέµα των επιτυχόντων των προκηρύξεων 8Κ και 9Κ του 2008 του
ΑΣΕΠ.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 1269/04-09-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Μπέζα Αντωνίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΓΚΕ 1146338 ΕΞ 2012
367/23-10-2012 έγγραφο  από τον Υφυπουργό Οικονοµικών  η
ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 1998/24-09-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Μανιάτη Ιωάννου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 15247/23-10-2012 έγ-

γραφο από τον Υφυπουργό Οικονοµικών  η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 2117/25-09-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κεγκέρογλου Βασιλείου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 465/23-10-2012

έγγραφο  από τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης
και Πρόνοιας η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 2271/27-09-2012 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Παφίλη Αθανασίου, Γκιόκα Ιωάννου και Κατσώτη Χρή-
στου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 501/23-10-2012 έγγραφο από τον

Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας η ακό-
λουθη απάντηση:
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5. Στην µε αριθµό 2307/28-09-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Σενετάκη Μάξιµου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. Φ.900α/9229/12759/

23-10-2012 έγγραφο από τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας η ακό-
λουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, θα µου επιτρέψετε να πω, όπως είναι ήδη γνωστό
σε όλους σας, ότι χθες 26 Νοεµβρίου έφυγε από τη ζωή ο πρώην
Υπουργός και Βουλευτής Καρδίτσας, ιστορικό στέλεχος της
Νέας Δηµοκρατίας κ. Θεόδωρος Αναγνωστόπουλος. 

Ο Πρόεδρος και το Προεδρείο της Βουλής εκφράζουν ιδιαιτέ-
ρως τη βαθιά τους θλίψη και εκ µέρους της Βουλής των Ελλήνων
και όλων των Βουλευτών για έναν άνθρωπο που τίµησε τη Βουλή,
διατελώντας, εκτός των άλλων, τρεις φορές Αντιπρόεδρος της
Βουλής. Απευθύνουµε τα θερµά µας συλλυπητήρια στην οικογέ-
νεια του εκλιπόντος και στους οικείους του, καθώς και στην πο-
λιτική του οικογένεια.

Θα ήθελα να πω δύο λόγια από το βιογραφικό του Θεόδωρου
Αναγνωστόπουλου, ο οποίος γεννήθηκε στις 12 Αυγούστου του
1936 στην Καρδίτσα και ήταν γιος του πρώην Βουλευτή της
ΕΠΕΚ και Ένωσης Κέντρου Γιώργου Αναγνωστόπουλου. 

Το 1974 εξελέγη για πρώτη φορά Βουλευτής Καρδίτσας µε το
ψηφοδέλτιο Ένωση Κέντρου – Νέες Δυνάµεις. Την ίδια χρονιά
είχε διατελέσει Νοµάρχης Καρδίτσας. Το 1981 έγινε µέλος της
Νέας Δηµοκρατίας. Διετέλεσε Υπουργός Δηµόσιας Τάξης από
τις 8 Αυγούστου 1991 µέχρι τις 3 Δεκεµβρίου του 1992 και
Υπουργός Μεταφορών και Επικοινωνιών από 3 Δεκεµβρίου του
1992 µέχρι τις 12 Δεκεµβρίου του 1993. 

Στις 5 Ιουλίου του 1989 εκλέχθηκε Γ’ Αντιπρόεδρος της Βου-
λής των Ελλήνων µε 166 ψήφους. Στις 30 Ιουλίου του ιδίου έτους
ορίστηκε µέλος της δωδεκαµελούς Προανακριτικής Επιτροπής
της Βουλής για την διερεύνηση των υποκλοπών των τηλεφωνι-
κών συνδιαλέξεων και στις 2 Αυγούστου εξελέγη Πρόεδρός της.

Στις 2 Νοεµβρίου 1989 εξελέγη Δ’ Αντιπρόεδρος της Βουλής
µε 269 ψήφους στην ψηφοφορία που ακολούθησε µετά την ψη-
φοφορία των τριών µεγαλύτερων κοµµάτων για κυβέρνηση Οι-

κουµενικής Στήριξης υπό τον Ξενοφώντα Ζολώτα. 
Επίσης, το 1989 διετέλεσε µέλος της Διαρκούς Δεκαπενταµε-

λούς Επιτροπής, η οποία σύµφωνα µε τον νέο Κανονισµό της
Βουλής που ψήφισε η κυβέρνηση Τζανετάκη, ανέλαβε να κρίνει
και να εισηγείται την καταλληλότητα των διοικητών και των ανω-
τέρων στελεχών των ΔΕΚΟ που διορίζονται από την εκάστοτε κυ-
βέρνηση.

Στις 8 Δεκεµβρίου 1989 στις εκλογές που διεξήγαγε η Κοινο-
βουλευτική Οµάδα της Νέας Δηµοκρατίας εξελέγη µέλος της
Κεντρικής Επιτροπής του κόµµατος. 

Στις 23 Απριλίου 1990 εξελέγη Β’ Αντιπρόεδρος της Βουλής
που προέκυψε από τις εκλογές της 8ης Απριλίου µε 175 ψήφους
ενώ καταµετρήθηκαν και 119 λευκά ψηφοδέλτια και 3 άκυρα.

Στις 11 Νοεµβρίου του 1993 εξελέγη Πρόεδρος της Οµάδας
Κοινοβουλευτικού Ελέγχου –ΟΚΕ- της Νέας Δηµοκρατίας για θέ-
µατα σχετικά µε τις µεταφορές, ενώ ορίστηκε και τρίτος Κοινο-
βουλευτικός Εκπρόσωπος του κόµµατος.

Στις 24 Απριλίου του 1994 στο Γ’ Συνέδριο της Νέας Δηµοκρα-
τίας επανεξελέγη µέλος της Κεντρικής Επιτροπής του κόµµατος. 

Στις 24 Νοεµβρίου του 1994 εξελέγη εκ νέου Πρόεδρος της
Οµάδας Κοινοβουλευτικού Ελέγχου της Νέας Δηµοκρατίας για
θέµατα σχετικά µε τις µεταφορές και τις τηλεπικοινωνίες και επα-
νεξελέγη το Νοέµβρη του 1995.

Τον Απρίλιο του 1997 µε απόφαση του Προέδρου της Νέας
Δηµοκρατίας κ. Κώστα Καραµανλή τοποθετήθηκε επικεφαλής
της Γραµµατείας Τοπικής Αυτοδιοίκησης του κόµµατος, θέση
την οποία διατήρησε µέχρι το Σεπτέµβριο του 1999 ενώ αργό-
τερα διετέλεσε υπεύθυνος στον τοµέα Δικαιοσύνης και Δηµόσιας
Τάξης του κόµµατος.

Η κηδεία του εκλιπόντος θα γίνει αύριο δηµοσία δαπάνη στο
Α’ Νεκροταφείο.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 2302/28-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Γ’ Αντιπροέδρου της Βουλής και Βουλευτή Χανίων της Νέας
Δηµοκρατίας κ. Χρήστου Μαρκογιαννάκη  προς τον Υπουργό Οι-
κονοµικών, σχετικά µε την παραχώρηση της χρήσης κτηρίων
ιδιοκτησίας της Εταιρείας Ακινήτων του Δηµοσίου (ΕΤΑΔ) στον
Δήµο Πλατανιά Χανίων, για την µεταστέγαση των περιφερειακών
ιατρείων ΤΚ Πλατανιά και ΤΚ Κολυµβαρίου, διαγράφεται λόγω
κωλύµατος του κυρίου Υπουργού.

Θα συζητηθεί η δεύτερη µε αριθµό 2313/193/28-9-
2012 ερώτηση αίτησης κατάθεσης εγγράφων πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Β’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αρι-
στεράς – Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ.  Δηµητρίου Στρα-
τούλη προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τα προβλήµατα
στελέχωσης και λειτουργίας των τοπικών γραµµατειών επικοινω-
νίας για το ραντεβού του ΕΟΠΥΥ. 

Το λόγο έχει ο κ. Στρατούλης για δύο λεπτά.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρό-

εδρε.
Είναι γνωστό ότι το 2003 είχε δηµιουργηθεί η υπηρεσία «184»

µε την οποία οι ασφαλισµένοι µπορούσαν να κλείσουν τηλεφω-
νικά ραντεβού µε τους γιατρούς του ΙΚΑ και άλλων ασφαλιστικών
ταµείων. Ταυτόχρονα είχαν δηµιουργηθεί και διάφορες γραµµα-
τείες στα τοπικά υποκαταστήµατα του ΙΚΑ για να κλείνονται και
επί τόπου αυτά τα ραντεβού.

Είναι γνωστό ότι οι συµβάσεις δεν είχαν ανανεωθεί. Η προ-
ηγούµενη κυβέρνηση από τη δική σας, κύριε Υπουργέ, είχε ανα-
θέσει σε ιδιώτες αυτήν την  υπηρεσία των τηλεφωνικών ραντεβού
µε γιατρούς του ΕΟΠΥΥ πλέον.

Έχουν δηµιουργηθεί –νοµίζω τα γνωρίζετε γιατί έχουν γίνει
σχετικές αναφορές από τις δικές σας υπηρεσίες- µεγάλα προ-
βλήµατα στους ασφαλισµένους από αυτές τις ιδιωτικές εταιρείες
που διαχειρίζονται την υπηρεσία «184».

Πλέον είναι κοστοβόρα η υπηρεσία για τους ασφαλισµένους.
Στοιχίζει πολλές φορές µέχρι και 6 ευρώ για να κλείσεις ένα τη-
λεφωνικό ραντεβού ή αν υπάρχει και άλλο µέλος της οικογέ-
νειας, πρέπει να πάρει νέο τηλέφωνο και οπότε η χρέωση είναι
διπλάσια.

Πολλοί ασφαλισµένοι για να αποφύγουν αυτό το κόστος, προ-
στρέχουν στις γραµµατείες του ΕΟΠΥΥ που στεγάζονται στα
υποκαταστήµατα του ΙΚΑ. Επειδή πολλές απ’ αυτές έχουν δια-
λυθεί ή υπολειτουργούν ή είναι κλειστές, αν τις βρουν καλώς, αν
δεν τις βρουν τότε δηµιουργούνται τεράστιες ουρές περιµένον-
τας µέχρι και πέντε ώρες, µε συνέπεια να χάνουν µεροκάµατο.

Το τρίτο πρόβληµα είναι  ότι αυτές οι ιδιωτικές εταιρείες που
διαχειρίζονται τα τηλεφωνικά ραντεβού µε γιατρούς του ΕΟΠΥΥ,
ενώ κλείνουν ραντεβού και ενώ ειδοποιεί ο γιατρός ότι τη συγ-
κεκριµένη µέρα του ραντεβού δεν θα µπορεί να εξετάσει λόγω
παραδείγµατος χάριν της συνεδρίασης του Κέντρου Πιστοποί-
ησης Αναπηρίας, δεν ειδοποιούν τον ασφαλισµένο. Αυτό έχει ως
αποτέλεσµα να πηγαίνει ο ασφαλισµένος και να µη βρίσκει το
γιατρό και να χάνει ώρες και µεροκάµατα. 

Είχαµε και το φαινόµενο που µε χρήµατα που συγκεντρώνον-
ται από τους ασφαλισµένους που πληρώνουν για τα τηλεφωνικά
ραντεβού, να γίνεται προκλητική διαφήµιση.

Για όλους αυτούς τους λόγους, κύριε Υπουργέ, εµείς έχουµε
ζητήσει εδώ και αρκετό καιρό –και το γνωρίζετε- να καταγγελ-
θούν οι συµβάσεις µε τους ιδιώτες και να επανέλθει στον ίδιο τον
ΕΟΠΥΥ η δραστηριότητα τού να κλείνουν οι ασφαλισµένοι τηλε-
φωνικά ραντεβού µε γιατρούς του ΕΟΠΥΥ και βεβαίως, να ενι-
σχυθούν οι γραµµατείες του ΕΟΠΥΥ που στεγάζονται στα υποκα-
ταστήµατα του ΙΚΑ για όσους θέλουν να κλείσουν αυτοπροσώ-
πως το ραντεβού τους. 

Επιµένουµε σε αυτήν την πρόταση, κύριε Υπουργέ. Ξέρουµε
ότι υπάρχουν και σχετικές πρωτοβουλίες από πλευράς του
Υπουργείου. Επιµένουµε και περιµένουµε την απάντησή σας αν
θα υπάρξει οριστική λύση σε αυτό το µεγάλο πρόβληµα. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Θα απαντήσει ο
Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας, κ. Σαλµάς.

Κύριε Υπουργέ, έχετε το λόγο για τρία λεπτά.
ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Ευχα-

ριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Παρά το γεγονός ότι έχει κατατεθεί αυτή η ερώτηση πριν από

δύο µήνες και έχει µετατραπεί σε επίκαιρη ερώτηση, καθίσταται
επίκαιρη για το γεγονός ότι συναντά µία πρωτοβουλία της ηγε-
σίας του Υπουργείου Υγείας που βρίσκεται στη γραµµή που ο κ.
Στρατούλης αναφέρει, δηλαδή στη λογική ότι συναντάται η Αξιω-
µατική Αντιπολίτευση µε την Κυβέρνηση. Γι’ αυτό και είναι ση-
µαντικό να προσπαθήσουµε να λύσουµε µερικά πράγµατα που
δεν φαίνονται λογικά. Και σε αυτό συµφωνούµε, κύριε Στρα-
τούλη.

Θέλω να κάνω µόνο µία διόρθωση, ότι δεν είναι δική µας η
υπόθεση των τηλεφωνικών ραντεβού. Είναι το µόνο στο οποίο
διαφωνώ και σας διορθώνω. Είναι µία σύµβαση την οποία βρή-
καµε από την προηγούµενη κυβέρνηση. 

Εµείς από την ώρα που την βρήκαµε και από την ώρα που είχα
εγώ την ευθύνη του ΕΟΠΥΥ, µέσα στις δέκα πρώτες µέρες κά-
λεσα τις εταιρείες για διαπραγµάτευση. Με πολύ κόπο πετύχαµε
µία µείωση 10%. Ήταν, αν θυµάστε, στην αρχή πάνω από 1 ευρώ,
γιατί ήταν µία κακή σύµβαση µε τιµές πάνω από αυτές που θα
έπρεπε να είναι. Σας το λέω ευθέως µέσα στη Βουλή και το οµο-
λογούν και οι ίδιοι οι πάροχοι, οι ίδιες οι εταιρείες. 

Είναι όµως µια άλλη υπόθεση, γιατί έγιναν αυτές οι συµβάσεις
µε τον τρόπο που έγιναν, που επέτρεπε να πηγαίνει η χρέωση
µέχρι 1,08 ευρώ, όταν υπήρχε η πρόταση εκείνη την περίοδο να
είναι ένα τριψήφιο τηλέφωνο και να είναι οι πάροχοι από κάτω,
ώστε ο κόσµος να µην ταλαιπωρείται µε τόσα νούµερα και τόση
διαφήµιση. Και αν υπήρχε ένα νούµερο, δεν θα χρειαζόταν κι
αυτή η διαφήµιση. Ουσιαστικά ένα κόστος της διαφήµισης το
πληρώνει ο ασφαλισµένος που παίρνει τηλέφωνο.

Γι’ αυτό λοιπόν και παρά το γεγονός ότι πετύχαµε 10% έκ-
πτωση είπα ότι είναι µη αποδεκτή και αίρω την πολιτική µου στή-
ριξη σε αυτά τα τηλέφωνα. Την ίδια ώρα λοιπόν που είπαµε ότι
αίρουµε τη νοµική στήριξη, η νοµική υπηρεσία του ΕΟΠΥΥ είναι
στη διαδικασία εκείνη που βρίσκει τη νοµική φόρµουλα, ώστε οι
συµβάσεις αυτές να καταγγελθούν. Το ξαναλέω ευθέως, ανεξάρ-
τητα από το γεγονός ότι, επειδή το είπα προχθές, η µία εταιρεία
µού έστειλε εξώδικο. Η πολιτική δεν γονατίζει ούτε σε δικαστι-
κούς εκβιασµούς. Όταν κάτι λειτουργεί εις βάρος των ασφαλι-
σµένων και µπορούµε να το αλλάξουµε, θα το αλλάξουµε.

Εποµένως έχετε πολύ δίκιο όταν λέτε ότι έχει αλλάξει και η
πρωτοβάθµια παροχή υπηρεσιών υγείας στα πολυϊατρεία του
ΕΟΠΥΥ. Επειδή δεν µεταφέρουν τις ακυρώσεις στα ραντεβού
των γιατρών, ο γιατρός που έβλεπε είκοσι πέντε ραντεβού στα
πολυϊατρεία του ΙΚΑ, τώρα βλέπει είκοσι. Και αυτός είναι ένας
βασικός λόγος που πρέπει να αλλάξουµε το σύστηµα αυτό, δη-
λαδή δεν εξυπηρετούνται οι πολίτες και έχει υποβαθµιστεί η υπη-
ρεσία των πολυϊατρείων του ΕΟΠΥΥ σήµερα. Γι’ αυτό και είµαστε
στη διαδικασία αναθεώρησης αυτών των τηλεφωνικών ραντεβού. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Το λόγο έχει ο κ.
Στρατούλης για τρία λεπτά.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Υπουργέ, για
την απάντηση. Είναι πολύ σηµαντική η δέσµευση του Υπουργείου
την οποία ανακοινώσατε σήµερα. Θεωρούµε ότι πραγµατικά πρέ-
πει να καταγγελθούν αυτές οι συµβάσεις και να επανέλθει η υπη-
ρεσία των τηλεφωνικών ραντεβού µε γιατρούς στον ΕΟΠΥΥ. Θα
παρακολουθήσουµε τις πρωτοβουλίες του Υπουργείου, ώστε να
ολοκληρωθεί αυτή η πολύ σηµαντική πολιτική δέσµευση την
οποία αναφέρατε σήµερα, γιατί θεωρούµε ότι δεν είναι σωστό
να επαφίεται µια τέτοια υπηρεσία και δραστηριότητα στην κερ-
δοσκοπική βουλιµία ιδιωτών. 

Εµείς θα θέλαµε ως ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ, να είναι δωρεάν αυτή η υπη-
ρεσία για τους ασφαλισµένους ή τουλάχιστον να µην επιβαρύ-
νονται παραπάνω από τη χρέωση µίας αστικής κλήσης.

Ταυτόχρονα νοµίζουµε ότι οι γραµµατείες πρέπει να ενισχυ-
θούν µε το αναγκαίο προσωπικό για να εξυπηρετούν όσους επι-
λέγουν να πάνε εκεί, επειδή πάνε και για άλλες υπηρεσίες που
παρέχουν ο ΕΟΠΥΥ ή τα υποκαταστήµατα του ΙΚΑ και θέλουν να
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κλείσουν ραντεβού αυτοπροσώπως. Πρέπει να είναι ενισχυµένες
οι γραµµατείες, ώστε να σταµατήσει αυτό το φαινόµενο που πα-
ρατηρείται σήµερα άλλες να είναι κλειστές και άλλες να υπολει-
τουργούν.

Εποµένως εµείς κρατάµε τη δέσµευση του Υπουργού γι’ αυτό
το συγκεκριµένο ζήτηµα, για να επανέλθει στον ΕΟΠΥΥ αυτή η
δραστηριότητα και θα την παρακολουθήσουµε, ώστε από πολι-
τική εξαγγελία που έγινε σήµερα, να γίνει το αµέσως επόµενο
διάστηµα και πράξη, για να ανακουφιστούν οι ασφαλισµένοι, να
φύγει από πάνω τους το πολυδάπανο αυτής της παροχής υπη-
ρεσιών µέχρι σήµερα από ιδιώτες, να γλυτώσουν και να ανακου-
φιστούν από τις πολλές ώρες που κατανάλωναν στις ουρές για
τις γραµµατείες και για να λείψουν αυτά τα ακραία φαινόµενα,
να µην ειδοποιούνται ασφαλισµένοι, όταν έχουν κλείσει ραντε-
βού και δεν µπορεί ο γιατρός και να ταλαιπωρούνται ώρες και
µέρες για να λύσουν αυτό το βασικό τους πρόβληµα.

Εποµένως περιµένουµε να γίνει πράξη αυτή η εξαγγελία που
έκανε σήµερα ο Υπουργός.

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ο κύριος Υπουργός

έχει το λόγο.
ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Επειδή

η χώρα έχει κουραστεί από τους πολιτικούς που λένε τι θα κά-
νουµε, εγώ πρέπει να σας πω και τι κάναµε. 

Από το 2003 το ΙΚΑ πλήρωνε περίπου 19 εκατοµµύρια το
χρόνο από λεφτά των ασφαλισµένων για τα τηλεφωνικά ραντε-
βού και για τις γραµµατείες στα πολυϊατρεία τότε του ΙΚΑ. Ρω-
τήστε σήµερα: Ανανεώθηκαν αυτές οι συµβάσεις για τις
γραµµατείες για την ιδιωτική εταιρεία; Όχι. Συνεχίστηκε ο δια-
γωνισµός αυτός; Όχι. Άρα, λοιπόν, δεν είναι παρελθόν το να δί-
δεται η εξυπηρέτηση στο πολυϊατρείο του ΙΚΑ και, όταν λέµε ότι
έχουµε προσωπικό που πλεονάζει στο δηµόσιο και ότι θα το ανα-
διαρθρώσουµε, να δίνουµε µερικά εκατοµµύρια σε ιδιωτική εται-
ρεία για να κάνει µια δουλειά που µπορούν να κάνουν δηµόσιοι
υπάλληλοι για να εξυπηρετούν τους ασφαλισµένους; 

Άρα, λοιπόν, σήµερα σας λέω ότι εδώ και τρεις µήνες δεν ανα-
νεώθηκε αυτή η υπόθεση, που κρατάει εννιά χρόνια. Τι σηµαίνει
αυτό; Ότι καταλαβαίνουµε τα ακούσµατα των καιρών και προ-
σαρµοζόµαστε, γιατί αυτό είναι το σωστό.

Πώς σκεφτόµαστε να λύσουµε αυτό το θέµα, γιατί είναι δύ-
σκολο; Σας θυµίζω ότι πριν απ’ αυτές τις τέσσερις εταιρείες που
είχαν τα τετραψήφια τηλέφωνα υπήρχε το «184». Τι ήταν το
«184»; Ήταν πάλι µία ιδιωτική εταιρεία, η οποία όµως, αντί να τα
παίρνει απευθείας από την τσέπη του ασφαλισµένου, τα έπαιρνε
από το ΙΚΑ, δηλαδή ήταν πάλι λεφτά των ασφαλισµένων, λεφτά
των ασφαλιστικών εισφορών. Ήταν δέκα εκατοµµύρια και πάνω
µόνο για τα τηλεφωνικά ραντεβού το χρόνο συν όσες αστικές
χρεώσεις, ίσον δώδεκα εκατοµµύρια. 

Τι είπαµε εµείς τώρα; Να προσπαθήσουµε να το κάνουµε µόνοι
µας. Στο πλαίσιο αυτό υπήρξαν δύο λύσεις που σκεφτήκαµε. Η
µία είναι το κάθε πολυϊατρείο να κλείνει τα ραντεβού για τους
γιατρούς του πολυϊατρείου και η δεύτερη λύση που σκεφτόµα-
στε είναι να έχουµε για τα µεγάλα αστικά κέντρα ένα κεντρικό
τηλεφωνικό κέντρο, call center, που θα λειτουργεί µε δηµοσίους
υπαλλήλους του ΕΟΠΥΥ. Πρέπει να σας πω ότι ζήτησα από τον
Υπουργό Διοικητικής Μεταρρύθµισης κ. Μανιτάκη εκατό άτοµα
πλεονάζον προσωπικό, που θα προκύψει από την ευρύτερη ανα-
διάρθρωση του δηµοσίου τοµέα. Ζήτησα να έλθουν αυτά τα
άτοµα για να στελεχώσουν αυτήν την τηλεφωνική υπηρεσία του
ΕΟΠΥΥ.

Εποµένως είµαστε σ’ αυτήν τη διαδικασία. Εκτιµώ ότι µέχρι το
τέλος του έτους θα έχουµε αλλάξει το σύστηµα των τηλεφωνι-
κών ραντεβού.

Επίσης πρέπει να σας πω ότι ήδη πάροχοι απ’ αυτές τις εται-
ρείες που έχουν αναλάβει τα τετραψήφια νούµερα για τα ραντε-
βού, βλέποντας την αποφασιστικότητά µας -ότι αλλάζουµε το
σύστηµα και ότι θα το κάνουµε µόνοι µας µε το δηµόσιο- έρχον-
ται να προτείνουν και άλλες εκπτώσεις, αλλά τώρα είναι αργά,
γιατί εµείς έχουµε πει ότι θα αλλάξουµε το σύστηµα.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ευχαριστούµε τον

κύριο Υπουργό.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, γίνεται γνωστό στο Σώµα ότι τη

συνεδρίασή µας παρακολουθούν από τα άνω δυτικά θεωρεία,
αφού προηγουµένως ενηµερώθηκαν για την ιστορία του κτηρίου
και τον τρόπο οργάνωσης και λειτουργίας της Βουλής, τριάντα
δύο µαθητές και µαθήτριες και τρεις εκπαιδευτικοί από το 2ο Γε-
νικό Λύκειο Καρδίτσας, οι οποίοι φιλοξενούνται στην Αθήνα στο
πλαίσιο εκπαιδευτικού προγράµµατος που οργανώνει το Ίδρυµα
της Βουλής.

Η Βουλή τούς καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα από όλες τις πτέρυγες της Βουλής)
Έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι η κ. Έλενα Κουν-

τουρά αιτείται άδεια ολιγοήµερης απουσίας στο εξωτερικό.
Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Η Βουλή ενέκρινε

τη ζητηθείσα άδεια.
Η τρίτη µε αριθµό 2116/25-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου

του Βουλευτή Ηρακλείου του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινή-
µατος κ. Βασιλείου Κεγκέρογλου προς τον Υπουργό Οικονοµι-
κών, σχετικά µε την αντιµετώπιση των προβληµάτων των πυρό-
πληκτων περιοχών, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου
Υπουργού και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 843/48/20-8-2012 ερώτηση και αίτηση κα-
τάθεσης εγγράφων πρώτου κύκλου του Βουλευτή Ηρακλείου των
Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Επαµεινώνδα Μαριά προς τον Υπουργό
Οικονοµικών, σχετικά µε την εξόφληση οµολόγου του ελληνικού
δηµοσίου ύψους 3,2 δισεκατοµµυρίων ευρώ που κατέχει η Ευρω-
παϊκή Κεντρική Τράπεζα (ΕΚΤ) δεν συζητείται λόγω κωλύµατος
του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Ο κ. Μαριάς έχει το λόγο για ένα λεπτό.
ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑΡΙΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα

ήθελα για άλλη µια φορά να διαµαρτυρηθώ, διότι η Κυβέρνηση
περιφρονεί τη Βουλή. Είναι µια ερώτηση που κατατέθηκε στις 20
Αυγούστου 2012. Έγινε επίκαιρη, ήρθε επανειληµµένα στην Αί-
θουσα αυτήν και η ηγεσία του Υπουργείου Οικονοµικών αρνείται
να έρθει να απαντήσει για ποιο λόγο, ενώ η Ευρωπαϊκή Κεντρική
Τράπεζα πλήρωσε ένα οµόλογο 1 δισεκατοµµύριο 950 εκατοµ-
µύρια, τελικά σε µια βραδιά πληρώθηκαν 3,2 δισεκατοµµύρια
ευρώ, κερδοσκοπώντας εις βάρος του ελληνικού λαού και βγά-
ζοντας σε µια νύχτα 1 δισεκατοµµύριο 250 εκατοµµύρια ευρώ.
Αυτήν την απλή ερώτηση έχουµε θέσει από τον Αύγουστο και πε-
ριµένουµε ακόµα να µας απαντήσει η ηγεσία του Υπουργείου Οι-
κονοµικών. 

Ταυτόχρονα ρωτούσαµε τι θα γίνει -από τότε- µε το κούρεµα
των οµολόγων της ΕΚΤ, βάζοντας το ζήτηµα της διαπραγµάτευ-
σης, που τελικά κατέληξε µε απόφασή του χτες το Eurogroup.
Ήταν µια ευκαιρία να έρθει εδώ η ηγεσία να µας απαντήσει και
να µας πει τι έγινε. 

Διαµαρτυρόµαστε εντόνως, διότι πλέον, κύριε Πρόεδρε, η
Βουλή -όπως βλέπετε- δεν συνεδριάζει. Έχουµε πράξεις νοµο-
θετικού περιεχοµένου. Το µόνο που έχουµε αυτήν την εβδοµάδα
είναι η συζήτηση για την πρόταση για εξεταστική επιτροπή την
Πέµπτη. Τελικά τι θα γίνει; Θα υπάρξει πραγµατική λειτουργία
της Βουλής ή θα έχουµε µόνο πράξεις νοµοθετικού περιεχοµέ-
νου; 

Θα ήθελα µια παράκληση να κάνω προς το Προεδρείο. Δεν
αφορά µόνο εµένα, απλά βάζω το ζήτηµα ως νέος Βουλευτής.
Βλέπω ότι σήµερα οι περισσότερες ερωτήσεις δεν θα γίνουν. Θα
ήθελα το Προεδρείο να εξετάσει το εξής. Μέχρι σήµερα, όταν
επικαλείται ο Υπουργός κώλυµα, θεωρείται δεδοµένο και αποδε-
κτό, ενώ -κατά την κρίση µας- θα έπρεπε αυτό να αποφασίζεται
από το Προεδρείο και  να αποφασίζετε εσείς -πολλές φορές- ότι
δεν υφίσταται κώλυµα, ούτως ώστε να υπάρχει η δυνατότητα
ανάπτυξης της ερώτησης και ας είναι απών ο Υπουργός. Αν ξε-
κινήσετε αυτήν τη διαδικασία, να είστε σίγουροι ότι την επόµενη
φορά θα είναι εδώ. Εξετάστε το, λοιπόν, στο πλαίσιο του Κανο-
νισµού µήπως µπορεί να υπάρξει ένας τρόπος για να αναγκάζον-
ται να έρθουν. Διαφορετικά θα πρέπει να υπάρξει αλλαγή του
Κανονισµού. Αλλά µέχρι τότε δεν θα  υπάρχει κοινοβουλευτικός
έλεγχος. Το βλέπετε. Τρεις ερωτήσεις θα γίνουν από τις σηµερι-
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νές. Οι υπόλοιπες ερωτήσεις δεν γίνονται.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κύριε Μαριά, από

την πλευρά του Προεδρείου θέλω να σας ενηµερώσω ότι έγινε
εκτενής συζήτηση για το θέµα που θέσατε τώρα στην προηγού-
µενη Διάσκεψη των Προέδρων. Την ερχόµενη Πέµπτη, που θα
έχουµε πάλι Διάσκεψη των Προέδρων, εγώ θα ξαναβάλω το θέµα.
Είναι γεγονός ότι  υπάρχει µια απροθυµία εκ µέρους των Υπουρ-
γών. Ο κ. Μεϊµαράκης, ο Πρόεδρος της Βουλής, έχει πάρει πραγ-
µατικά πολύ ζεστά το θέµα. Θα εξαντληθεί το θέµα εντός των
ηµερών, για να εφαρµόζεται αυστηρά ο Κανονισµός της Βουλής. 

Σας διαβεβαιώνω -και µπορεί να σας ενηµερώσει γι’ αυτό ο
Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος, ο κ. Μαρκόπουλος, που συµµε-
τείχε προχθές στη συζήτηση για το ίδιο θέµα- ότι θα γίνει µια ει-
δική συνεδρίαση της Διάσκεψης των Προέδρων σχετικά µε το
θέµα των επικαίρων ερωτήσεων και της απουσίας των Υπουρ-
γών. 

Σειρά έχει η πέµπτη µε αριθµό 3039/16-10-2012 ερώτηση πρώ-
του κύκλου του Βουλευτή Μαγνησίας του Λαϊκού Συνδέσµου –
Χρυσή Αυγή κ. Δηµητρίου Κουκούτση προς τον Υπουργό Υγείας,
σχετικά µε την προπληρωµή των αιµοκαθάρσεων από τους νε-
φροπαθείς προκειµένου να νοσηλευτούν. 

Στην ερώτηση θα απαντήσει ο Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας
κ. Σαλµάς. 

Κύριε Κουκούτση, έχετε το λόγο για δυο λεπτά, για να ανα-
πτύξετε την ερώτησή σας. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, είµαστε γείτο-
νες. Βουλευτής Μεσσηνίας είµαι. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Με συγχωρείτε.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Δεν πειράζει. 
Η ερώτηση αυτή, κύριε Υπουργέ, έχει κατατεθεί στις 12-10-

2012. Μόνο εσείς είστε στο Υπουργείο Υγείας; Δεν βλέπουµε κα-
νέναν άλλο. Υπάρχει η κυρία Υφυπουργός, η κ. Σκοπούλη, υπάρ-
χει και ο Υπουργός. Μόνο εσείς εµφανίζεστε εδώ. Προς τιµήν
σας βέβαια. Δεν λέω τίποτα για εσάς.

Έρχοµαι τώρα στην ερώτησή µου.
Σύµφωνα µε έγγραφο το οποίο κοινοποιήθηκε από την Ένωση

Ιδιωτικών Κλινικών και Μονάδων Υγείας, από 1-10-2012 όλοι οι
αιµοκαθαρόµενοι νεφροπαθείς θα πρέπει να προπληρώνουν τις
αιµοκαθάρσεις τους, προκειµένου να µπορούν να νοσηλευτούν.

Αυτό σηµαίνει ένα τεράστιο οικονοµικό κόστος σε µία κατηγο-
ρία ανθρώπων που στην ουσία παίζει µεταξύ ζωής ή θανάτου.

Επίσης, ήδη οι νεφροπαθείς έχουν επιβαρυνθεί σε απίστευτο
βαθµό οικονοµικά µε τα έξοδα µετακίνησής. Δυστυχώς, όπως ξέ-
ρετε η πλειοψηφία των ασθενών αυτών, των νεφροπαθών –µι-
λώντας ιατρικά- µε το κάλιο, µε την αφυδάτωση κ.λπ., δεν έχουν
τη δυνατότητα να µετακινηθούν µε άλλο µέσο εκτός από ταξί.

Κι ενώ όλα αυτά συµβαίνουν, από τον µεν ΕΟΠΥΥ δηλώνουν
ότι τα χρήµατα για τις µετακινήσεις κ.λπ. υπάρχουν, έχουν γίνει
οι σχετικές ενέργειες για την πληρωµή των ενταλµάτων, αλλά
δεν έχει δώσει κατευθύνσεις η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου
προκειµένου να γίνουν οι καταβολές.

Από, δε, το Υπουργείο Υγείας µετακινούνται οι ευθύνες προς
τον ΕΟΠΥΥ. Και όλα αυτά, βάζοντας σε αναµονή συµπολίτες
µας, οι οποίοι στην κυριολεξία δίνουν έναν αγώνα ζωής και θα-
νάτου.

Τι θα πράξει, λοιπόν, ο κύριος Υπουργός, προκειµένου να µην
απαιτείται η προπληρωµή των αιµοκαθάρσεων από τους νεφρο-
παθείς;

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί, προκειµένου να καταβληθούν
τα έξοδα µεταφοράς των νεφροπαθών, µε δεδοµένο ότι τα σχε-
τικά κονδύλια, απ’ ό,τι έχουν όλοι οµολογήσει, υπάρχουν;

Ποιος, τελικά, ευθύνεται για το ότι οι σχετικές καταβολές δεν
έχουν γίνει µέχρι σήµερα;

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ο Υπουργός κ. Σαλ-

µάς έχει το λόγο για τρία λεπτά.
ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Ευχα-

ριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κατ’ αρχάς, από το Υπουργείο Υγείας προσπαθούµε όσο µπο-

ρούµε να είµαστε παρόντες, εν’ όψει και όλης αυτής της ιστορίας
µε τις µνηµονιακές υποχρεώσεις. Διότι το Υπουργείο Υγείας ήταν

το πρώτο Υπουργείο το οποίο θα έπρεπε να έχει υλοποιήσει
µέτρα πριν την καταβολή της δόσης. Εν πάση περιπτώσει, όµως,
είναι υποχρέωσή µας να είµαστε εδώ και να απαντούµε.

Το θέµα που θέτετε, είναι ένα ευαίσθητο θέµα που δείχνει και
την ευαισθησία σας πάνω στα θέµατα των ασθενών, ιδιαίτερα
των νεφροπαθών. Ήταν πολύ επίκαιρη την περίοδο που την κα-
ταθέσατε. Δεν ευθύνεστε εσείς για την καθυστέρηση της απάν-
τησης και που µετατράπηκε η ερώτησή σας σε επίκαιρη. Αυτό,
όµως, είχε κι ένα καλό. Λύθηκε, δηλαδή, από µόνο του. Φάνηκε
ότι πραγµατικά δεν υπήρξαν οι κινητοποιήσεις. 

Θα θυµίσω λίγο για εκείνη την περίοδο: Εµείς είχαµε πάρει µία
σηµαντική απόφαση, να κάνουµε περικοπές από τις δαπάνες του
ΕΟΠΥΥ προκειµένου να περιορίσουµε το έλλειµµά του. Σας θυ-
µίζω ότι είχαν συµβασιοποιηθεί δαπάνες για τον οργανισµό αυτόν,
τον καινούργιο, πολύ µεγαλύτερες από τα έσοδά του, οπότε, δη-
µιουργούσε καινούργια ανεξόφλητα –δηλαδή, ανεξόφλητες υπο-
χρεώσεις- για τις οποίες δεν είχε κάνει κανείς πρόβλεψη πώς θα
πληρωθούν.

Προκειµένου, λοιπόν, να νοικοκυρευτεί ο οργανισµός, εµείς τι
είχαµε πει; Θα στοχεύσουµε στο να περιορίσουµε το κέρδος των
παρόχων. Δηλαδή, όλοι οι πάροχοι που συµβάλλονται µε τον ορ-
γανισµό αυτό, τον ΕΟΠΥΥ, θα έχουν λιγότερο κέρδος στην πα-
ρούσα οικονοµική συγκυρία, για να µη θίξουµε τον πυρήνα των
παρεχοµένων υπηρεσιών των ασθενών.

Αυτή ήταν τότε η ανακοίνωσή µας. Και πράγµατι πήραµε µέτρα
που περιορίζουν τις δαπάνες του οργανισµού -µέσα σε δύο
µήνες- από 1 δισεκατοµµύριο έως 1,2 δισεκατοµµύρια. Ήταν µία
γενναία απόφαση, που δεν έθιξε τόσο τον πυρήνα.

Θυµίζω ότι εκείνη την περίοδο υπήρξαν αντιδράσεις –γι’ αυτό
κι εσείς φέρατε το θέµα στη Βουλή- που σήµερα έχει αποδειχθεί
ότι δεν έλαβαν χώρα. Υπήρξαν οι απειλές από τα κέντρα αιµοκά-
θαρσης και από τις µονάδες τεχνητού νεφρού, ότι από 1ης
Οκτωβρίου θα έβαζαν τους νεφροπαθείς να πληρώνουν µόνοι
τους τις αιµοκαθάρσεις.

Είχα πει τότε ότι αυτό δεν πρόκειται να γίνει. Και δεν πρόκειται
να γίνει, γιατί, πρώτον, η πολιτεία δεν το επιτρέπει αυτό και δεύ-
τερον, γιατί οι συµβάσεις που έχουν τα κέντρα αιµοκάθαρσης
και τεχνητού νεφρού µε τον ΕΟΠΥΥ δεν το επιτρέπουν αυτό.
Πρέπει, όποιος θέλει να διακόψει τη σύµβασή του, δύο και τρεις
µήνες πριν να ειδοποιήσει ώστε να τακτοποιηθούν οι ασθενείς
αυτοί που κάνουν αιµοκάθαρση σε άλλο κέντρο και µετά να
υπάρξει η δυνατότητα να αποσύρει τη σύµβαση µε τον οργανι-
σµό, που, εν πάση περιπτώσει, εθελοντική είναι, όποιος θέλει την
κάνει.

Εµείς, λοιπόν, τότε ανακοινώσαµε και κάτι άλλο πολύ σηµαν-
τικό, στο οποίο θέλω και τη στήριξή σας. Τι είναι αυτό; Στο θέµα
των φίλτρων τεχνητού νεφρού, που είναι το ένα κοµµάτι, ο
ΕΟΠΥΥ πληρώνει την αιµοκάθαρση…

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Υπουργού)

Αφαιρέστε το χρόνο από το χρόνο της δευτερολογίας µου,
κύριε Πρόεδρε, σας παρακαλώ.

Ο ΕΟΠΥΥ, λοιπόν, πληρώνει την αποζηµίωση για την αιµοκά-
θαρση, δηλαδή περίπου 150 ευρώ, και το φίλτρο νεφρού. 

Επίσης, πρέπει να σας πω ότι το φίλτρο νεφρού στην Ελλάδα
είναι πολύ ακριβό. Έκανε ένα διαγωνισµό η Επιτροπή Προµη-
θειών Υγείας του Υπουργείου Υγείας πέρυσι. Ακούστε το εξής
στοιχείο: Δεκαπέντε εταιρείες που προµηθεύουν φίλτρα νεφρού
ήρθαν και έδωσαν τιµές ύψους 35 ευρώ. Τότε µίλησα για καρτέλ
και είπα ότι αυτό πρέπει να αλλάξει, όταν µάλιστα στην Κύπρο
το φίλτρο νεφρού έχει 8 έως 12 ευρώ. Δεν είναι επιτρεπτό αυτό! 

Επειδή πολλές εταιρείες εκµεταλλεύονται τους νεφροπαθείς,
λέγοντας ότι δεν θα δώσουν φίλτρα κ.λπ. και οι νεφροπαθείς
βγαίνουν µπροστά, θέλω να σας πω ότι είναι άλλο το ένα και
άλλο το άλλο. Εµείς αυτό που είναι να κάνουµε θα το κάνουµε.
Τα φίλτρα θα πρέπει να τα πληρώνουµε πιο φθηνά. 

Καλέσαµε µερικές από τις εταιρείες σε διαπραγµάτευση εθε-
λοντικής βάσης. Δεν δέχθηκαν µείωση, δεν δέχθηκαν να κάνουν
καλύτερη τιµή. Σε αυτό θέλω τη στήριξή σας, όπως και όλου του
Κοινοβουλίου, για να προχωρήσουµε και να καταλάβουν οι προ-
µηθευτές ότι δεν καθορίζουν αυτοί τους κανόνες και το πόσα
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χρήµατα παίρνουν, αλλά το κράτος. Και θα το κάνουµε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ευχαριστούµε,

κύριε Υπουργέ.
Το λόγο έχει ο κ. Κουκούτσης.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Ως προς το θέµα της µεταφο-

ράς, θα ήθελα να αναφέρω ότι αυτήν τη στιγµή στο Νοµό Θεσ-
σαλονίκης έχουµε ένα επιπρόσθετο πρόβληµα. Το ΚΤΕΛ πλέον
δεν κάνει εσωτερικές µεταφορές στο νοµό λόγω οικονοµικών δυ-
σχερειών και µεταφέρει µόνο τους µαθητές. Λέγεται, µάλιστα,
ότι από το Σάββατο δεν θα λειτουργεί ούτε ο ΟΑΣΘ ούτε οι αστι-
κές συγκοινωνίες. Καταλαβαίνετε τι σηµαίνει αυτό για τη Θεσσα-
λονίκη.

Από την άλλη, όσον αφορά τα φίλτρα για το τεχνητό νεφρό
υπάρχει, απ’ ό,τι γνωρίζουµε, ξεχωριστός κωδικός για να πληρώ-
νονται κατά προτεραιότητα. Ελπίζουµε να ισχύει αυτός ο κωδι-
κός και για τα αναλώσιµα. 

Επίσης, για τους µεταµοσχευµένους νοµίζω ότι έχει γίνει κά-
ποια ρύθµιση -δεν το ξέρω ακριβώς, θα µας το πείτε εσείς- για
τους οποίους η αγωγή δεν αλλάζει. Τι θα γίνει µε αυτούς; Θα γί-
νεται µε τη δραστική ουσία;

Είπατε κάτι για τις τιµές των φαρµάκων και των αναλώσιµων
στην Ελλάδα. Εµείς, ως Χρυσή Αυγή, θα το πάµε ακόµη παρα-
πέρα. Βεβαίως και θα έχετε τη στήριξή µας σε κάτι τέτοιο, αλλά
θα πούµε περαιτέρω ότι θα έχετε την αµέριστη στήριξή µας,
φτιάχνοντας ένα κεντρικό σύστηµα προµηθειών για το Εθνικό Σύ-
στηµα Υγείας. Εκεί θα µας έχετε κάθετα δίπλα σας. 

Από τη στιγµή που θα ξέρουµε ότι το ίδιο το κράτος διαχειρί-
ζεται την αγορά φαρµάκων και αναλώσιµων για τα νοσοκοµεία
µας, πιστεύουµε ότι εκεί θα πάψει να υπάρχει αυτός ο χορός των
εκατοµµυρίων στην υγεία. Τα τρωκτικά θα πάνε στην άκρη. Το
ανέφερα και στη Βουλή κατά τη συζήτηση για τον προϋπολογι-
σµό. Λυπούµαι που το λέω, αλλά τρωκτικά στο θέµα της υγείας
υπάρχουν και µέσα στο Κοινοβούλιο και περιµένουν πώς και πώς.
Ξέρουµε τι γίνεται και µε τα γενόσηµα και µε πολλές άλλες περι-
πτώσεις. Ελπίζουµε τέτοιες κινήσεις να γίνουν και σας διαβεβαι-
ώνουµε ότι εµείς θα είµαστε δίπλα σας. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Το λόγο έχει ο Ανα-
πληρωτής Υπουργός Υγείας κ. Σαλµάς.

ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Κύριε
συνάδελφε, θέσατε και µία σειρά άλλων θεµάτων στα οποία θέλω
να απαντήσω, γιατί είναι προς τη σωστή κατεύθυνση. 

Θέτετε το θέµα της φαρµακευτικής αγωγής, προφανώς, των
µεταµοσχευµένων που έχουν κάνει µεταµόσχευση νεφρού.
Πράγµατι, όταν εφαρµόσαµε το µέτρο της συνταγογράφησης µε
βάση τη δραστική ουσία αλλά και της αποζηµίωσης µε βάση τη
δραστική ουσία, είπαµε ότι µερικές παθήσεις θα πρέπει να τις
εξαιρέσουµε. Η κατάσταση ποια ήταν; Η Βουλή των Ελλήνων είχε
ψηφίσει την άνοιξη την καθολική συνταγογράφηση µε βάση τη
δραστική ουσία, χωρίς να προβλέπει καµµία εξαίρεση. 

Εµείς προσεγγίσαµε το θέµα µε επιστηµονικά κριτήρια. Δώ-
σαµε µια σκληρή µάχη και επιτύχαµε κάποιες εξαιρέσεις από τη
συνταγογράφηση µε βάση τη δραστική και κάποιες της υποχρε-
ωτικής υποκατάστασης. Και στις δύο κατηγορίες ανήκουν τα
άτοµα, τα οποία έχουν υποβληθεί σε µεταµόσχευση, αυτά που
είναι ανοσοκατασταλµένα και παίρνουν τα ανοσοκατασταλτικά.
Αυτά τα εξαιρέσαµε από την υποχρεωτική υποκατάσταση και τη
συνταγογράφηση µε βάση τη δραστική µαζί µε άλλα. Τουλάχι-
στον, διευκολύναµε αυτούς τους ανθρώπους να µη ρισκάρουν
µε την αλλαγή της ίδιας δραστικής ουσίας άλλου σκευάσµατος,
να έχουν το φόβο ότι µπορεί να απορριφθεί το µόσχευµά τους
και να θέσουν σε κίνδυνο τη ζωή τους. Και αυτό γιατί; Γιατί εί-
παµε ότι µπορεί να κάνουµε περικοπές, µπορεί να παίρνουµε
µέτρα εξορθολογισµού των δαπανών αλλά δεν µετράµε και τα
πάντα µε ευρώ. Η υγεία του ανθρώπου δεν µετριέται µε ευρώ.
Αυτή ήταν βασική µας στρατηγική.

Τώρα θα αναφερθώ στις µετακινήσεις των νεφροπαθών. Πρέ-
πει να πούµε ότι ο ΕΟΠΥΥ έχει ένα σύστηµα αποζηµιώσεων των
µετακινήσεων των νεφροπαθών µε ταξί, που τους αποζηµιώνει
για να πηγαίνουν να κάνουν την αιµοκάθαρσή τους. Στον κανονι-
σµό παροχών, που υπεγράφη πριν λίγες ηµέρες και δηµοσιεύ-
τηκε µε κοινή υπουργική απόφαση, προβλέπεται και η δυνα-

τότητα να µπορεί ο οργανισµός να βρει άλλους τρόπους πιο συµ-
φέροντες και προς το συµφέρον των νεφροπαθών να µετακι-
νούνται για να µη γίνεται αυτό να καταβάλλουν τα χρήµατα µε
το ταξί και να πρέπει µετά να πηγαίνουν να τα παίρνουν στον
ΕΟΠΥΥ. Σ’ αυτήν την κατεύθυνση συµφώνησαν και οι εκπρόσω-
ποι των νεφροπαθών και είναι κάτι που το εξετάζουµε.

Τώρα κάνω και µια συµπερασµατική κατάληξη και θα πω ότι
κάνουµε µια προσπάθεια, όπως σας είπα, ο ΕΟΠΥΥ να µπορεί να
πληρώνει στην ώρα του. Τι σηµαίνει αυτό; Για να µπορεί να πλη-
ρώνει ο ΕΟΠΥΥ στην ώρα του πρέπει να µην έχει ελλείµµατα.
Όταν έχει ελλείµµατα δεν µπορεί να πληρώνει στην ώρα του,
γιατί στο τέλος του χρόνου, όπως είµαστε τώρα, φαίνονται τα
ελλείµµατα και δεν υπάρχει ρευστότητα. 

Για την ρευστότητα, εκτός από τις δαπάνες, που σας είπα πριν,
που στοχεύσαµε µε µέτρα, υπογράψαµε µια κοινή υπουργική
απόφαση που υποχρεώνει τα ασφαλιστικά ταµεία να καταβάλ-
λουν αυτόµατα τις εισφορές, δηλαδή να διαχωρίζονται οι εισφο-
ρές για τον κλάδο υγείας. Όταν, για παράδειγµα, πληρώνει ο
εργαζόµενος το ένσηµό του για το ΙΚΑ, την ίδια ώρα να διαχωρί-
ζεται το ποσοστό αυτό που είναι για τον κλάδο υγείας και να πη-
γαίνει στο λογαριασµό του ΕΟΠΥΥ.

Αυτό σας λέω ότι, παρ’ ότι ουσιαστικά αποτελεί νοµοθεσία του
κράτους µε την κανονιστική πράξη της κοινής υπουργικής από-
φασης, τα ταµεία δεν το εφαρµόζουν ακόµα και είναι υποχρεω-
µένα να το εφαρµόσουν. Μ’ αυτό δεν βελτιώνεται η οικονοµική
κατάσταση αλλά η ρευστότητα του οργανισµού που είναι το δεύ-
τερο. 

Για να ολοκληρώσουµε τη βελτίωση της οικονοµικής κατάστα-
σης πρέπει από το σκέλος των εσόδων να πάρει και ο ΕΟΠΥΥ
κάποιες εκατοντάδες εκατοµµύρια για να καλύψει την υστέρηση.
Ποια υστέρηση; Θα σας πω ότι ο κρατικός προϋπολογισµός πλή-
ρωνε 1,2 δισεκατοµµύριο τον αγρότη. Δηλαδή, τον κλάδο υγείας
τον στήριζε ο κρατικός προϋπολογισµός µε 1,2 δισεκατοµµύριο
πριν δύο χρόνια και τώρα 795 εκατοµµύρια είναι όλος ο ΕΟΠΥΥ,
όλα τα ταµεία που έχουν µπει µέσα. Όταν έγινε ο ΕΟΠΥΥ ανέ-
λαβε και όλες τις υποχρεώσεις χωρίς ουσιαστικά να έρθει κανείς
να πει πώς θα πληρώσει. 

Και έγινε και µια άλλη στρέβλωση. Όταν µπήκαν όλα τα ταµεία
µέσα σ’ αυτόν τον οργανισµό υπήρξε µια εξίσωση των παροχών
προς τα πάνω. Τι σηµαίνει αυτό; Σηµαίνει ότι πήραν αυτόν που
πλήρωνε χαµηλές εισφορές και του έδωσαν τις ίδιες παροχές,
µε τον άλλον που πλήρωνε περισσότερες εισφορές αλλά την ίδια
ώρα δεν προέβλεψαν ποιος θα πληρώσει αυτήν την εξίσωση,
αυτήν την αναβάθµιση των υπηρεσιών προς τα πάνω.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Πάντως, νοσοκοµειακά ο ΟΓΑ
ήταν ο καλύτερος.

ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Ναι. Εί-
πατε για τον ΟΓΑ. Πράγµατι, οι ασφαλισµένοι του ΟΓΑ πήγαιναν
πριν αλλά και τώρα στο νοσοκοµείο δωρεάν και χειρουργούνταν.
Ο ασφαλισµένος του ΟΓΑ, δεν περνούσε απ’ έξω από την ιδιω-
τική κλινική καθόλου. Έπρεπε να πληρώσει. Είχε 100% ουσια-
στικά συµµετοχή, εκτός από κάποιες επείγουσες περιπτώσεις
κατ’ εξαίρεση ή εκτός από τα καρδιοχειρουργικά περιστατικά
που είχε πακέτο.

Τώρα ο ασφαλισµένος του ΟΓΑ, όπως είχε συµβασιοποιηθεί
και είχε φτιαχτεί µε τον ενιαίο κανονισµό, πήγαινε στο πιο υπερ-
πολυτελέστατο ιατρικό κέντρο, χειρουργούνταν δωρεάν µε το
κλειστό ενοποιηµένο νοσήλιο αλλά την ίδια ώρα δεν είχαν προ-
βλέψει ποιος θα το πληρώσει αυτό. Αυτό ξανακάνουµε τώρα. Ξα-
ναβάζουµε τα πράγµατα σε µια τάξη. Προσπαθούµε να πάµε τις
παροχές στις πραγµατικές δυνατότητες του ΕΟΠΥΥ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Η Μεσσηνία πάντως
πρέπει να έµεινε πολύ ικανοποιηµένη. Δώσατε πολύ µεγάλη
απάντηση και πιστεύω ότι πείσατε το Βουλευτή, κύριε Υπουργέ. 

ΜΑΡΙΟΣ ΣΑΛΜΑΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Υγείας): Μέχρι
να το δω στα µάτια του. 

Σας ευχαριστώ, να είστε καλά. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κι εµείς ευχαρι-

στούµε. 
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω

στο Σώµα, ότι ο αντεισαγγελέας του Αρείου Πάγου διαβίβασε
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στη Βουλή, σύµφωνα µε το άρθρο 86 του Συντάγµατος και το
ν.3126/2003 «Ποινική ευθύνη των Υπουργών»,  όπως ισχύει, ανα-
φορά του εισαγγελέα οικονοµικού εγκλήµατος µε συνηµµένη
ποινική προκαταρκτική δικογραφία που σχηµατίστηκε προκειµέ-
νου να διακριβωθούν οι συνθήκες κατά τις οποίες είχε περιέλθει
στο Υπουργείο Οικονοµικών ψηφιακός δίσκος µε τα ονοµατεπώ-
νυµα Ελλήνων υπηκόων που διατηρούσαν καταθέσεις σε τρά-
πεζα στην Ελβετία. 

Η έκτη µε αριθµό 1475/10-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου του
Βουλευτή Μαγνησίας της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Παρίση
Μουτσινά προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τη στελέχωση
των κενών περιφερειακών ιατρείων άγονων και νησιωτικών πε-
ριοχών, από γιατρούς που υπηρετούν την στρατιωτική τους θη-
τεία, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού
και διαγράφεται.

Η έβδοµη µε αριθµό 2756/10-10-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Β’ Αθηνών του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλά-
δας κ. Χρήστου Κατσώτη   προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινω-
νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τη χορήγηση του
εφάπαξ στους συνταξιούχους του δηµοσίου και τους ένστολους,
δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και δια-
γράφεται. 

Σειρά έχει να συζητηθεί η πρώτη µε αριθµό 3310/3-10-2012
ερώτηση δευτέρου κύκλου του Βουλευτή Επικρατείας της Νέας
Δηµοκρατίας κ. Ιωάννη Μιχελάκη προς τον Υπουργό Οικονοµι-
κών, σχετικά µε την µη καταβολή του παρακρατηθέντος ΦΠΑ
από την εταιρεία «Διεθνής Αερολιµένας Αθηνών - Ελ. Βενιζέλος».

Ο κ. Ιωάννης Μιχελάκης έχει το λόγο για δύο λεπτά. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Είναι κοινό µυστικό, κύριε Πρόεδρε, κύριε Υπουργέ, ότι αν εί-

χαµε καταφέρει να ελέγξουµε έστω και για λίγο την τεράστια φο-
ροδιαφυγή που συµβαίνει στη χώρα µας, που υπολογίζεται γύρω
στα 60 δισεκατοµµύρια, ίσως πολλά από τα δυσβάσταχτα µέτρα
που έχουµε υποχρεωθεί να λάβουµε δεν θα τα είχαµε πάρει. Γι’
αυτό, λοιπόν, και κάθε φορά που βλέπουµε φαινόµενα εκτεταµέ-
νης φοροδιαφυγής και ιδίως από µεγάλες εταιρείες, οι οποίες
έχουν και µεγάλη δραστηριότητα, είναι κερδοφόρες εταιρείες,
προκαλείται εύλογα και δικαιολογηµένα οργή και αγανάκτηση
στην κοινή γνώµη. 

Ένα τέτοιο χαρακτηριστικό παράδειγµα είναι και οι οφειλές
της εταιρείας «Διεθνής Αερολιµένας Αθηνών – Ελ. Βενιζέλος»
προς το ελληνικό δηµόσιο που υπολογίζονται στα 500 εκατοµ-
µύρια ευρώ περίπου. Μάλιστα, η επίµαχη αυτή οφειλή φέρεται
να προκύπτει από µη καταβολή ΦΠΑ επί µία ολόκληρη δεκαετία.
Αξίζει εδώ να σηµειωθεί ότι από έλεγχο και σχετικό πόρισµα που
έγινε πρόσφατα από Ειδικό Συνεργείο Ελέγχου µόνο για τις χρο-
νιές 2001, 2002 και 2003 βεβαιώνεται η µη καταβολή ΦΠΑ ύψους
περίπου 150 εκατοµµυρίων ευρώ. 

Εύλογα, λοιπόν, προκύπτουν τα παρακάτω ερωτήµατα: Ποιο
είναι το συνολικό ύψος του οφειλόµενου ΦΠΑ της εταιρείας
«Ελευθέριος Βενιζέλος» συνυπολογιζοµένων και των νοµίµων
προσαυξήσεων; Γιατί η εν λόγω εταιρεία δεν αποδίδει στο ελλη-
νικό δηµόσιο το ΦΠΑ που εισπράττει από τους πελάτες της;
Πόσοι φορολογικοί έλεγχοι έχουν γίνει στην εταιρεία, από ποιους
αρµόδιους κρατικούς µηχανισµούς και ποια είναι τα αποτελέ-
σµατά τους; Τέλος, σε ποιες ενέργειες σκοπεύει να προβεί το
Υπουργείο, προκειµένου να διασφαλίσει πλήρως τα οικονοµικά
συµφέροντα του ελληνικού δηµοσίου; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ο Υφυπουργός Οι-
κονοµικών κ. Γεώργιος Μαυραγάνης έχει το λόγο για τρία λεπτά. 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ (Υφυπουργός Οικονοµικών):
Κύριε Πρόεδρε, κύριε Βουλευτά, σε σχέση µε την ερώτηση την
οποία έχετε υποβάλει, θα ήθελα να πω κατ’ αρχάς ότι το ποσό
το οποίο αναφέρατε δεν είναι το ακριβές. Η οφειλή από το ΦΠΑ
της συγκεκριµένης εταιρείας ανέρχεται στο ποσό που αναφέ-
ρετε, περίπου 150 εκατοµµύρια, και προκύπτει από διαφορά η
οποία δεν έχει σχέση µε είσπραξη και απόδοση αλλά µε διαφορά
η οποία έχει σχέση µε τα πάγια της εταιρείας όταν κατασκευα-
ζόταν το Αεροδρόµιο. 

Η εξέλιξη αυτής της υπόθεσης είναι σύµφωνη µε τη νοµοθε-
σία, δηλαδή η εταιρεία προσέφυγε και προβεβαιώθηκε το ποσό

το οποίο και κατέβαλε και στη συνέχεια, επειδή υπάρχει η ειδική
σύµβαση που έχει κυρωθεί, η εν λόγω υπόθεση κρίνεται από δι-
αιτητικό δικαστήριο. 

Η όλη υποστήριξη από πλευράς δηµοσίου έχει γίνει µε τον κα-
λύτερο τρόπο. Το διαιτητικό δικαστήριο συζήτησε την υπόθεση
το Μάιο του 2012 και αναµένουµε την απόφαση, προκειµένου να
καταλήξει η συγκεκριµένη υπόθεση. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Το λόγο έχει ο κ. Μι-

χελάκης για τρία λεπτά.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, και 150 εκατοµµύρια να είναι –που δεν αµφι-

σβητώ να είναι έτσι, όπως το λέτε εµείς το αποδεχόµαστε- δεν
είναι λίγα. Σας θυµίζω ότι µέχρι τελευταία στιγµή κινδύνευαν
συµφωνίες για τη χώρα επειδή δεν βρίσκαµε πολύ λιγότερα
ποσά. 

Θέλω να σας πω, επίσης, κάτι χαρακτηριστικό και αναφέροµαι
στη συγκεκριµένη εταιρεία για έναν λόγο. Δεν µπορούν στην Ευ-
ρώπη να µας κουνάνε το δάκτυλο και να µας µιλάνε για δηµοσιο-
νοµική πειθαρχία, όταν µία εταιρεία, που το 40% ανήκει στη
Γερµανική HOCHTIEF, δεν αποδίδει αυτά που πρέπει να αποδώ-
σει.

Όσον αφορά για το θέµα αυτής της διαφοράς που υπάρχει,
θέλω να καταθέσω και στα Πρακτικά της Βουλής τη γνωµοδό-
τηση του Νοµικού Συµβουλίου του Κράτους που είναι από το
1997 µε αριθµό 162, η οποία λέει ότι η ανωτέρω εταιρεία δεν έχει
δικαίωµα συµψηφισµού ΦΠΑ που αφορά τις δαπάνες. Μάλιστα,
λέει σε ένα συγκεκριµένο σηµείο ότι η εταιρεία µε την επωνυµία
Διεθνής Αερολιµένας ΑΕ δεν έχει δικαίωµα συµψηφισµού –εκ-
πτώσεως- του ΦΠΑ, ο οποίος αφορά σε δαπάνες της παραγρά-
φου 4 του άρθρου 23 του ν. 1642/86.

Καταλαβαίνετε, λοιπόν, ότι σε αυτήν τη δύσκολη εποχή που
για να µαζευτούν αυτά τα 150 εκατοµµύρια, θα πρέπει να πλη-
ρώσουν µισθωτοί και συνταξιούχοι, µια εταιρεία κερδοφόρα, µια
εταιρεία στην οποία οι µέτοχοί της στη Γερµανία έρχονται και
λένε στην Ελλάδα ότι δεν εφαρµόζει δηµοσιονοµική πειθαρχία,
η ίδια παρανοµεί.

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Ιωάννης Μιχελάκης καταθέ-

τει για τα Πρακτικά τα προαναφερθέντα έγγραφα, τα οποία βρί-
σκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της Διεύθυνσης
Στενογραφίας και  Πρακτικών της Βουλής)

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Το λόγο έχει ο Υφυ-
πουργός Οικονοµικών, κ. Μαυραγάνης.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ (Υφυπουργός Οικονοµικών): Θα
έλεγα και το αντίστροφο, ότι θα πρέπει να δείξουµε σε όλο τον
κόσµο πως η Ελλάδα λειτουργεί και το νοµικό µας σύστηµα λει-
τουργεί σωστά. Και νοµίζω ότι είναι µία από τις περιπτώσεις,
όπου, ένας φορολογούµενος, µεγάλη εταιρεία, επενδυτής που
έχει κάποια διαφορά µε το ελληνικό δηµόσιο και εφαρµόστηκε ο
νόµος.

Η γνωµοδότηση του Νοµικού Συµβουλίου του Κράτους, όπως
σωστά είπατε, έχει ληφθεί υπόψη για την υποστήριξη των θέ-
σεων του δηµοσίου και µε βάση το σκεπτικό αυτό το ελληνικό
δηµόσιο υποστηρίζει την υπόθεση, αλλά, από την άλλη πλευρά
θα ήθελα να πω ότι έχει τηρηθεί η νοµιµότητα όσον αφορά στο
ποσό που έχει προβεβαιωθεί, όπως προέβλεπε τότε η νοµοθεσία
για την άσκηση προσφυγής και έχει ακολουθηθεί όλη η νόµιµη
διαδικασία.

Συνεπώς αναµένουµε την απόφαση του διαιτητικού δικαστη-
ρίου προκειµένου να συνεχιστεί η υπόθεση είτε από τη µία
πλευρά είτε από την άλλη και εφόσον φυσικά δικαιωθεί το ελλη-
νικό δηµόσιο, να είστε σίγουρος ότι τα λεφτά θα εισπραχθούν. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, ζητώ το λόγο για µια

παρέµβαση.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ορίστε, κύριε Μιχε-

λάκη, έχετε το λόγο.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ: Απλώς θέλω να πω ότι µε αυτές τις

πρακτικές, -που δεν αµφιβάλω βέβαια ότι τις δίνει ο νόµος-  να
παραπέµπονται υποθέσεις δίνοντας ένα 10%, αν δεν κάνω λάθος
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-περίπου εκεί, δεν έχει σηµασία- από το αµφισβητούµενο ποσό
και µετά πηγαίνει η υπόθεση στις καλένδες και τελικά δεν γίνεται
τίποτα, ή τουλάχιστον όταν έρχονται αυτά τα χρήµατα, έχουν
πληρώσει κατά βάση το µάρµαρο µισθωτοί και συνταξιούχοι.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Κύριε Μιχελάκη,
είναι γνωστό νοµίζω, στην Κυβέρνηση και στους Υπουργούς, έχει
συζητηθεί επανειληµµένως αυτό. Έχετε απόλυτο δίκιο. Νοµίζω
ότι πρέπει να πάρουµε µια θέση και να δώσουµε λύση στο θέµα.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ (Υφυπουργός Οικονοµικών):
Κύριε Πρόεδρε, ζητώ το λόγο. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Ορίστε, κύριε Μαυ-
ραγάνη, έχετε το λόγο.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΑΓΑΝΗΣ (Υφυπουργός Οικονοµικών): Είναι
εκτός διαδικασίας. Απλώς θέλω να σας πω ότι το αρχικό ποσό
προβεβαίωσης έχει ήδη από το νόµο φτάσει στο 50% του φόρου
που αµφισβητείται. Έχει δηλαδή προχωρήσει, αλλά ήταν παλιά
η υπόθεση και ίσχυε ένα πιο χαµηλό ποσοστό προβεβαίωσης.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Λεωνίδας Γρηγοράκος): Σας ευχαριστώ.
Η δεύτερη µε αριθµό 2982/16-10-2012 ερώτηση δευτέρου κύ-

κλου του Βουλευτή Ευβοίας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αρι-
στεράς-Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Ευάγγελου Αποστόλου
προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, σχετικά
µε την πιστοποίηση των βιολογικών προϊόντων δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η τρίτη µε αριθµό 2611/5-10-2012 ερώτηση δευτέρου κύκλου

του Ανεξάρτητου Βουλευτή Ηλείας κ. Ιωάννη Κουτσούκου προς
τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τον σχεδιασµό του Ταµείου
Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δηµοσίου (ΤΑΙΠΕΔ) για
την αξιοποίηση των ακινήτων του στο Νοµό Ηλείας δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Ολοκληρώθηκε η συζήτηση των αναφορών και ερωτήσεων.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύ-

σουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.59’ λύεται η συνε-

δρίαση για την Πέµπτη 29 Νοεµβρίου 2012 και ώρα 10.00’ µε αν-
τικείµενο εργασιών του Σώµατος: ειδική ηµερήσια διάταξη της
Ολοµέλειας της Βουλής: «Συζήτηση και λήψη απόφασης, σύµ-
φωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 144  του Κανονισµού της Βου-
λής, επί της προτάσεως που κατέθεσαν ο Πρόεδρος της
Κοινοβουλευτικής Οµάδας του ΣΥΡΙΖΑ-Ενωτικού Κοινωνικού Με-
τώπου κ. Αλέξης Τσίπρας και εβδοµήντα Βουλευτές του κόµµα-
τός του για τη σύσταση Εξεταστικής Επιτροπής, µε αντικείµενο
τη διερεύνηση των συνθηκών που οδήγησαν στην προσφυγή στο
Διεθνές Νοµισµατικό Ταµείο και την υποβολή της Ελλάδας στο
καθεστώς των µνηµονίων και της επιτήρησης και για την αναζή-
τηση και απόδοση των ευθυνών Νέας Δηµοκρατίας και Πανελ-
ληνίου Σοσιαλιστικού Κινήµατος και κάθε ενεχοµένου
προσώπου».

4956 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                    ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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